
هفته اول رقابت های لیگ برتر برگزار شد و چند نتیجه جالب توجه در این هفته رقم 

خورد. از شکست سه بر یک تراکتور مقابل سپاهان گرفته تا برتری سه بر صفر استقلال 

مقابل صنعت نفت و همچنین شکست سنگین فولاد در سیرجان. نتایجی که نشان 

داد لیگ پرگلی را پیش رو خواهیم داشت. البته اگر این روند همچنان ادامه پیدا کند 

و مربیان لیگ برتری روی به بازی بسته و دفاعی نیاورند. اما نکته منفی هفته ابتدایی 

مســـابقات هم برگزاری بازی پرسپولیس و آلومینیوم در ورزشگاه خالی از تماشاگر 

ورزشـــگاه آزادی بود. اتفاقی عجیب که به خاطر آماده نبودن ســـکوهای ورزشگاه 

آزادی برای میزبانی از تماشاگران رخ داد و به نظر می آید چند هفته دیگر این روند 

ادامه داشته باشد. اما درمورد بازی های هفته ابتدایی لیگ بد ندیدیم گفت وگویی 

با محسن ربیع خواه داشته باشیم؛ بازیکن سابق پرسپولیس که به خاطر مصدومیت 

شدید مجبور به خداحافظی زودهنگام از مستطیل سبز شد و به شغل مربیگری روی 

آورد. ربیع خواه در گفت وگو با »فرهیختگان« راجع به کیفیت بازی های هفته اول و 

تیم های مدعی صحبت کرد که در ادامه می خوانید. 

آمادگی خوبی در تیم ها دیدم
ربیع خواه در ابتدا راجع به بازی های برگزار شده در هفته اول لیگ گفت: »به عقیده 

من هفته اول مسابقات در سطح کیفی خوبی برگزار شد و تیم ها را آماده و سرحال 

دیدم. مشخص بود که اکثر تیم ها تمرینات آماده سازی خوبی را پشت سر گذاشته 

بودند و بازی های جانداری را به نمایش گذاشتند. امیدوارم این روند را همچنان در 

هفته های بعد هم ببینیم و تماشاگران در شهرهای مختلف از تماشای بازی ها لذت 

ببرند. البته که باید چند هفته از لیگ بگذرد تا بهتر بشود تیم ها را از هر نظر ارزیابی 

کرد اما برای هفته اول بازی ها از نظر فنی راضی کننده بود.« 

جای تماشاگران در آزادی خالی بود
وی در ادامـــه نکات مثبت و منفی هفته ابتدایی لیگ را بررســـی کـــرده و افزود: 

»خوشبختانه لیگ مان چند ستاره خوب دارد که کمک می کند لیگ جذاب تر شده 

و تیم ملی هم به خوبی حمایت شـــود. در این بین طبیعتا تیم هایی که بیشـــترین 

هزینه را داشتند توانستند مهره های تاثیر گذار بیشتری را به خدمت بگیرند و طبعا 

تیم هایی هم که پول نداشتند نتوانستند تیم قدری را راهی مسابقات کنند که این 

مســـاله کارشان را برای بقا در لیگ سخت خواهد کرد. اما یک نکته فنی هم هفته 

اول داشـــت که خیلی به چشم آمد و آن هم نبود تماشاگران در بازی پرسپولیس و 

آلومینیوم بود. برای فوتبال ما خوب نیست که تیم قهرمان در چنین شرایطی بازی 

اول خود را شروع کند و امیدوارم هر چه زودتر مشکلات ورزشگاه آزادی برای حضور 

تماشاگران مرتفع شود. چراکه این مساله بازتاب خوبی را برای فوتبال مان در سطح 

دنیا نخواهد داشت.« 

پرسپولیس در مالکیت توپ بهترین است
هافبک ســـال های نه چندان دور پرسپولیس درخصوص بازی این تیم با آلومینیوم 

اراک اظهار داشت: »این بازی اگرچه یک گل داشت اما می توانست 

پرگل تر باشـــد. از این جهت که هر دو تیم مخصوصا تیم میهمان 

چند موقعیت خوب گلزنی را از دست دادند. پرسپولیس به خاطر 

حفظ اکثر نفرات تیمش، هماهنگ و منسجم نشان داد. این تیم 

همچنان در مالکیت توپ خیلی خوب عمل می کند اما عجیب بود 

که در ایجاد موقعیت مشکل داشتند و مهاجمان جز دو سه صحنه 

خوب تغذیه نشدند. از تیمی با این درصد بالای مالکیت توپ انتظار 

می رود که در ایجاد فرصت گل هم خیلی بهتر از اینها عمل کند. 

شاید به خاطر این بود که پرسپولیس دوران آماده سازی سنگینی را پشت سر گذاشته 

و چند هفته باید بگذرد تا آن شادابی و نشاط لازم را در بازی های خود پیدا کنند.« 

موقعیت سازی مهم تر از جذب مهاجم است
ربیع خواه در پاسخ به این سوال که فکر می کند پرسپولیس در خط حمله نیاز به تقویت 

دارد یا نه، یادآور شد: »طبیعتا در این مورد سرمربی تیم بهتر از هر فرد دیگر می تواند 

تشخیص دهد که تیمش باید مهاجم به خدمت بگیرد یا نه اما از نظر من پرسپولیس 

باید بیشتر روی موقعیت سازی کار کند. این تیم هافبک های خیلی خوب و دونده ای 

دارد که اشـــتهای زیادی هم برای گلزنی دارند. به نظرم پرســـپولیس با همین نفرات 

می تواند مثل فصل پیش شانس زیادی برای قهرمانی داشته باشد. هرچند این تیم نباید 

اینقدر راحت به حریفش موقعیت بدهد، اتفاقی که بارها در بازی با آلومینیوم رخ داد.« 

در آسیا از پرسپولیس می ترسند
کارشناس فوتبال کشورمان با بیان اینکه پرسپولیس در آسیا هم مدعی خواهد بود، 

خاطرنشان کرد: »از آنجا که چند سالی با پرسپولیس در رقابت های 

آسیایی شرکت کرده ام به خوبی این حس را داشتیم که حریفان 

ترس عجیبی از رویارویی با تیم مان داشتند. به هر حال پرسپولیس 

در این چند سال همواره از تیم های مدعی در آسیا بوده و طبیعی 

است که حساب دیگری روی این تیم داشته باشند. البته که این 

فصل با حضور ســـتاره های فوتبال دنیا در تیم های عربســـتانی 

رویارویی با این تیم ها خیلی سخت خواهد بود. یک موضوع را نباید 

فراموش کرد که تیم های آسیایی برای حضور هر چه بهتر در لیگ 

قهرمانان تدارک خیلی خوبی می بینند و با تیم های باشگاهی قدری در سطح دنیا 

بازی دوستانه برگزار کرده یا آنها را به تورنمنت های بزرگ دعوت می کنند در حالی 

که تیم های ایرانی چنین شرایطی را ندارند. مخصوصا پرسپولیس که حتی نتوانست 

اردوی خارجی برود و هیچ بازی بین المللی هم در این دو سال اخیر نداشته که امیدوارم 

این مساله برایشان در لیگ قهرمانان آسیا مشکل ساز نشود.« 

سپاهان خیلی قوی تر از فصل پپیش شده است
وی همچنین با اشاره به بازی حساس سپاهان و تراکتور که با برتری سه بر یک طلایی 

پوشان خاتمه یافت، گفت: »این بازی به نظرم در زمین چندان باکیفیتی برگزار نشد. 

به نظر ورزشگاه نقش جهان چمن مناسبی ندارد و این مساله کاملا مشهود بود. اما 

سپاهان را تیمی خیلی قوی تر از فصل پیش دیدم. به نظرم این تیم با مهره های خوبی 

که در اختیار گرفته در خط حمله و هافبک بسیار خطرناک است. در حضور مغانلو، 

رضایی و شکاری و البته آل کثیر فکر می کنم آنها بهترین خط حمله لیگ را دارند. با 

شرایطی که برای عیسی پیش آمده نباید او را به خاطر جدایی از پرسپولیس سرزنش 

کرد؛ چراکه خودش بازیکن حرفه ای و باتجربه ای است و قاعدتا با بررسی همه جوانب 

این تصمیم را گرفته است. هرچند اعتقاد دارم او کار سختی برای حضور در ترکیب 

اصلی سپاهان دارد. درمورد تراکتور هم باید گفت این تیم با مهره های خوبی که به 

خدمت گرفته، اما هنوز ناهماهنگ هستند، شک نکنید به زودی خودشان را مدعی 

قهرمانی نشان خواهند داد.« 

استقلال در آبادان اتحاد داشت
وی در پایان درباره برتری سه بر صفر استقلال مقابل صنعت نفت آبادان اضافه کرد: 

»بازی در آبادان در این مقطع از ســـال خیلی ســـخت است چون دمای هوا بسیار 

آزار دهنده است. اما استقلال با وجود همه مشکلاتی که در این چند وقت داشت 

تیمی مقتدر و بسیار با انگیزه نشان داد. مساله دیگری که در تیم نکونام به چشم آمد 

اتحاد و یکدلی بازیکنان و نیمکت نشینان بود. این اتحاد می تواند آنها را به جاهای 

خیلی خوبی برساند. زمانی که در پرسپولیس با تیمی نصف و نیمه راهی فینال لیگ 

قهرمانان شدیم اتحاد رمز موفقیت ما بود و این استقلالی که من دیدم از این لحاظ 

شـــرایط خیلی خوبی دارد و می تواند خیلی از مشکلات را در طول فصل حل کند. 

البته که آنها هنوز در یکی دو پست نیاز به تقویت دارند.« 
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محسن ربیع خواه در گفت وگو با »فرهیختگان«: اتحاد رمز موفقیت استقلال است

پرسپولیس در ایجاد موقعیت
مشکل دارد

گفتوگو

بـــه دنبال تغییر و تحـــولات وزارت ورزش و جوانان و انتخاب 

کیومرث هاشمی به عنوان سرپرست این وزارتخانه در هفته 

گذشته، شاهد حضور نفر اول نهاد تصمیم گیر ورزش کشور 

همراه با مسئولان کمیته ملی المپیک در نخستین روزهای 

فعالیت در اردوی رشته های پرامید ورزش کشور در بازی های 

آسیایی بودیم و روزهای پنجشنبه و جمعه، کاراته و ووشو میزبان 

مسئولان ورزش کشور بودند. امیر صدیقی، رئیس فدراسیون 

ووشـــو که در دوران حضور حمید سجادی در وزارت ورزش و 

جوانان اختلافات بسیاری با وزیر سابق داشت، در گفت وگو 

با »فرهیختگان« از حضور مسئولان ورزش کشور، گلایه های 

ملی پوشان نسبت به امکانات و شـــرایط ووشو در بازی های 

آسیایی 2022 هانگژو صحبت کرد که در زیر می خوانید. 

پس از غیبت چندســـاله مسئولان ورزش کشور در اردوی 

تیم های ملی ووشـــو، روز گذشته شاهد حضور کیومرث 

هاشمی و محمود خسروی وفا سرپرســـت وزارت ورزش و 

جوانان و رئیس کمیته ملی المپیک در اردوی تیم های ملی 

ووشو و کوراش بودیم. 

مـــدت طولانی بود که مقام عالـــی وزارت ورزش برای بازدید در 

آکادمی ملی ووشو و اردوهای تمرینی تیم ملی حضور پیدا نکرده 

بودنـــد که با تغییر مدیریت در مجموعـــه وزارت ورزش و حضور 

کیومرث هاشمی به عنوان سرپرست این اتفاق افتاد. ایشان به 

همراه محمود خســـروی وفا در کمپ تیم های ملی حضور پیدا 

کردنـــد. ما این اتفاق را به فال نیک می گیریم. بچه ها این توقع 

را داشتند و این حداقل حضور می تواند باعث دلگرمی و تشویق 

ملی پوشان برای حضور پرقدرت در میادین بین المللی شود. 

فدراســـیون ووشو یکی از فدراسیون هایی بود که به خاطر 

اختـــلاف با وزیر ورزش درگیر مشـــکلاتی بود. هیچ وقت 

درخصوص این اختلافات صحبت نشـــد و دلیل این عدم 

مقبولیت ووشـــو میان مسئولان ســـابق وزارت ورزش چه 

چیزی بود؟

صادقانه بگویم در ووشو یاد گرفتیم صبور و جنگجو باشیم و تمام 

مدت توجه مان به این بود که به هدف و فعالیت خود برسیم. هیچ 

زمانی مجموعه فدراسیون را درگیر مسائل اینچنینی نکردیم و 

درحال حاضر نیز بهتر اســـت به آینده فکر کنیم و اینکه تغییر 

مثبتی صورت گرفته اســـت. باید از ریاســـت محترم جمهوری 

به خاطر اعتماد دوباره به خانواده ورزش و معرفی یک مدیر ورزشی 

تشکر کنم و درخواست می کنم زودتر هاشمی را به عنوان وزیر به 

مجلس محترم معرفی کنند. حضور وزیر می تواند تا فرصت کوتاه 

باقی مانده شروع بازی های آسیایی کمک شایانی به تصمیم گیری 

و برنامه ریزی ها کند. همچنین نقش و کمک شـــایانی به حوزه 

دیپلماسی بین المللی و در دهکده بازی ها نیز کمک بسیاری 

خواهد کرد. امیدوارم این مسیر مثبت تداوم داشته باشد و خیلی 

علاقه مند به پرداختن به موضوعات گذشته نیستم. 

از اختلاف وزارت ورزش و فدراسیون چقدر ووشو آسیب دید؟

فکر می کنم اختلاف شخصی نبود و مجموعه خانواده ووشو شرایط 

سختی را پشت سر گذاشت. به خصوص در کمک های اقتصادی 

می توانست در برنامه ریزی های ما خلل جدی وارد کند، اما همت و 

تلاش مضاعفی شد و توانستیم برنامه خود را پرقدرت ادامه بدهیم 

و نتیجه آن برای نمونه کسب قهرمانی جهان در بخش جوانان بود. 

در بازدیـــد مســـئولان وزارت ورزش از اردوی تیـــم ملـــی، 

ملی پوشـــان نســـبت به امکانات و کمبودها گلایه هایی 

داشتند؟

آکادمی ووشو حدود 12 سال پیش ساخته شده است. آن زمان با 

توجه به نیازهای روز و ظرفیت هایی که ووشو داشت خیلی آکادمی 

به روز و مناسبی بود و تاکنون هم توانسته بخش اعظم نیازهای ما را 

پوشش بدهد اما با حضور مجموعه کوراش در مجموعه ووشو و از 

طرفی همزمانی مسابقات جهانی و بازی های آسیایی برای اولین بار 

در یک سال با حجم زیادی از ورزشکاران ملی پوش روبه رو هستیم. 

برای بازی های آسیایی 20 ورزشکار اعزام خواهیم کرد و فکر می کنم 

جزء پرتعدادترین رشته های ورزشی هستیم. هفته آینده تیم جوانان 

به مسابقات قهرمانی آسیا ماکائو اعزام خواهد شد و بچه های این 

تیم پیگیر تمرینات خود هستند. بعد از بازی های آسیایی بلافاصله 

مسابقات کامبت گیمز و بعد از آن قهرمانی جهان را داریم و تیم ها و 

نفرات زیادی در اردوها حضور دارند. برنامه ریزی کرده و یک قطعه 

زمین از مجموعه شرکت توسعه و تجهیز برای گسترش آکادمی ووشو 

گرفته بودیم. قصد داشتیم سالن را بزرگ تر و چند سالن دیگر اضافه 

کنیم و سالن بدنسازی بهتری ایجاد کرده و خوابگاه های بیشتر و 

رستوران داشته باشیم. همه برنامه ریزی ها شده بود و حتی مبلغی 

را پس انداز کرده بودیم اما با توجه به تغییر و تحولاتی که انجام شد 

شرکت توسعه همه فضاهایی که در اختیار ما قرار گرفته بود را پس 

گرفت. بعد از آن هم آنقدر اعتبارات دیر رسید و بودجه ما در سال 

گذشـــته کاهش پیدا کرد که مجبور به هزینه کردن آن پس انداز 

شدیم. هاشمی شناخت کافی نسبت به فدراسیون ووشو دارد و 

حتی زمینی که آکادمی ووشو در آن ساخته شده در زمان معاونت 

وزیری او بوده است. ایشان تاکید داشتند که کمک خواهند کرد و 

ما هم خوش بین هستیم. بچه ها بحق توقع دارند. اینها ملی پوش 

هستند و باید در بهترین حالت تمرین کنند. 

ووشـــو همواره یکی از رشـــته های موفق ورزش کشور در 

بازی های آسیایی بوده است و در این دوره ظرفیت کوراش 

نیز به این مجموعه اضافه شـــده است. چه پیش بینی ای 

درخصوص تعداد مدال در بازی های آسیایی دارید؟

بـــا مجموع جوانب اگر بتوانیم نتایجی که در بازی های جاکارتا 

مجموعه های ووشو و کوراش به دست آورده بودند را تکرار کنیم، 

نتیجه بســـیار خوبی خواهد بود. در ووشـــو 2 طلا و یک طلا در 

کوراش در اندونزی کســـب کردیم و در ووشو 4 نقره و یک برنز و 

در کوراش نیز یک نقره و برنز کسب کرده بودیم. این تعداد مدال 

مدال های بالایی است و نزدیک 20 درصد کل مدال های کاروان 

بود. امیدوارم در این دوره اتفاقات بهتری در وهله اول تکرار شود 

اما حتی تکرار این نتیجه نیز با توجه به شرایط اقتصادی و پاندمی 

کرونا و موارد حمایتی نتیجه درخشانی خواهد بود. 

شـــهربانو منصوریان در بازدید مســـئولان ورزش کشور از 

کاندیداتـــوری برای مجلس خبر دادند. به نظر شـــما این 

موضوع اتفاق خوبی اســـت یا توصیه دیگری به ایشـــان 

خواهید کرد؟ 

 روز گذشته متوجه شدم که شهربانو برای این موضوع اقدام کرده 

اســـت و مثل اینکه از شهرستان ســـمیرم این کار را کرده است. 

همشهریان و کل کشور نسبت به منصوریان علاقه زیادی دارند. 

باید درحال حاضر صبر کنیم چون در مراحل ابتدایی اســـت و 

باید ببینیم به کجا می رســـد. اما حضور قهرمانان و ورزشکاران 

به عنوان نماینده جامعه بزرگ ورزش کشور می تواند نقش بزرگی 

در مجموعه تصمیم سازی های پارلمان داشته باشد. بخش بزرگی 

از مردم عزیز و خانواده ها درگیر ورزش هستند و خوب است که در 

تصمیم سازی ها نه تنها منصوریان بلکه از خانواده ورزش حضور 

داشته باشد و نظرم روی حضور ورزشی ها مثبت است. 

صدیقی، رئیس فدراسیون ووشو در گفت وگو با »فرهیختگان«: فکر می کنم اختلاف وزیر ورزش سابق با ووشو شخصی نبود 

اتفاق درخشانی است بازی های آسیایی گذشته  در  ووشو  تکرار نتایج 

حمیدرضا اسکندری
خبرنگارگروهورزش

آگهـــی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳آیین نامه قانون تعیین 

تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

خ  مـــور  1402۶0۳0۹001001۸۷0 برابـــر رای شـــماره 

1402/0۵/0۹کلاســـه 140211440۹001000142 موضوع 

قانـــون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد 

سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین 

تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای موسی نوروزی به شناسنامه 

شماره 2۹1 کد ملی 4۳22۸402۸0 صادره از قزوین فرزند اسمعیل 

در ششـــدانگ یک قطعه باغ به مساحت ص1۵00 مترمربع پلاک 

شماره ۳۸اصلی واقع در)اراضی روستای شینقر( قزوین بخش 14 

حوزه ثبت ملک منطقه یک قزوین محرز گردیده است. لذا به منظور 

اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 1۵روز آگهی می شـــود در 

صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 

داشـــته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 

اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک 

ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 

نمایند. بدیهی اســـت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 

تاریخ انتشار نوبت اول:۱۴02/0۵/2۱

تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴02/0۶/۵

شعبان عسگری 

رئیس ثبت اسناد و املاک 

شناسه اگهی۱۵۴۴۵7۱

آگهی مزایده
دستگاه مزایده گذار : دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران مرکزی 

موضوع مزایده: سلف سرویس )آشپزخانه( دانشجویی 
مهلت مراجعه برای اطلاع از شرایط مزایده و دریافت اسناد:

از تاریخ 1402/۵/21 لغایت 1402/۶/1
بابت دریافت اسناد به سایت یا حضورا به آدرس زیر مراجعه فرمایید:

 Ctb.iau.ir/financial/fa/page/10۷۶/مناقصه - مزایده
تهران- بزرگراه ارتش – خیابان ســـوهانی )ســـوهانک( – دانشـــگاه آزاد اسلامی 

تهران مرکز- ساختمان ستادی )ولایت ۷( طبقه ششم - اداره کمیسیون معاملات
جهت کسب اطلاعات بیشتر با کارشـــناس فنی با شماره ۷۳۶۸10۵۳ تماس 

حاصل فرمایید.
مهلت ارائه پاکات:

تا پایان وقت اداری روز چهارشنبه مورخ 1402/۶/1 
مدارک مورد نیاز در زمان تحویل پاکات:

فیش واریزی بابت خرید اســـناد مزایده به مبلغ 1/000/000 ریال به حســـاب 
شماره 0110۹۹2۸۳۹000  شناســـه واریز ۹0004۵ بانک ملی شعبه قنات 

کوثر )غیر قابل استرداد(
محل تحویل و عودت پاکات مزایده:

تهران – بزرگراه ارتش – خیابان سوهانی )سوهانک( – دانشگاه آزاد اسلامی تهران 
مرکز- ســـاختمان ســـتادی )ولایت ۷( – طبقه هشتم – اداره حراست – ) پاکت ها 

به صورت لاک و مهر تحویل گردد(
دانشـــگاه در رد یا قبول یک یا همه پیشنهادات مختار و پرداخت هزینه آگهی به 

عهده برنده مزایده می باشد.

نوبت سوم آگهی مزایده عمومی
دانشـــگاه آزاد اســـلامی واحد تهران جنوب در نظر دارد یک باب مغازه 

دو نبـــش به متراژ 1۸۵ مترمربع بـــه آدرس: تهران، خیابان کریم خان زند، 

خیابان ایرانشـــهر شـــمالی، نبش کوچه برنا پـــلاک 2۳۳ را برای اجاره به 

شـــرکت ها و صنوف واجد شرایط از طریق برگزاری مزایده عمومی به مدت  

یک سال واگذار نماید. 

شرایط مزایده:

1- واریز مبلغ 1/000/000 ریال بابت خرید اسناد مزایده به حساب شماره 

011۵۸۶0۷1400۹ بانـــک صادرات با شناســـه واریز 4۹2۶۳۷ به نام 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران جنوب.

2- پیشـــنهاد واصل شده لزوما می بایســـت در دو پاکت جداگانه که )الف( 

حاوی مدارک مربوط به صلاحیت پیشنهاددهنده و همچنین سپرده شرکت 

در مزایده یا ضمانتنامه، )ب( حاوی قیمت پیشنهادی باشد و درصورت نقص 

مدارک لازم در پاکت )الف( از بازگشایی پاکت )ب( خودداری خواهد شد.

۳- مدت زمان دریافت اسناد مزایده، واریز وجه و تحویل اسناد تکمیل شده و 

پیشنهاد قیمت در پاکات دربسته و مهر و موم شده از تاریخ چاپ این آگهی 

به مدت 10 روز کاری می باشد. ضمنا به پیشنهادات مخدوش، مبهم و فاقد 

سپرده بانکی ترتیب اثر داده نمی شود.

4- ساعات بازدید از مغازه فوق از روز شنبه تا چهارشنبه از ساعت -/۸ صبح 

لغایت -/1۵ می باشد.

۵- سپرده نفرات دوم و سوم تا زمان انعقاد قرارداد با نفر اول با رعایت مقررات 

مربوط به مزایده و مناقصات دانشگاه  عودت نخواهد شد. چنانچه برنده مزایده 

حاضر به انعقاد قرارداد نشود سپرده او به نفع دانشگاه ضبط خواهد گردید.

۶- محل دریافت اســـناد مزایده: خیابان کریم خان زند، خیابان ایرانشـــهر 

شـــمالی، خیابان آذرشـــهر، پلاک ۳۳، طبقه پنجم، دفتر خدمات عمومی 

می باشد.

۷- پاکت مهروموم شـــده حاوی مدارک را پـــس از تکمیل نمودن به آدرس: 

تهران – خیابان کریم خان زند - خیابان ایرانشـــهر شـــمالی– نبش خیابان 

آذرشـــهر – پلاک 2۳۳ - طبقه هشتم دبیرخانه محرمانه  اداره کل حراست 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران جنوب تحویل و رسید دریافت نمایند.

۸- مبلغ ســـپرده شـــرکت در مزایـــده 1/۵00/000/000 ریـــال بوده که 

به صـــورت ضمانتنامه بانکی یا واریز به صورت وجه نقد به حســـاب شـــماره 

011۵۸۶0۷1400۹ نزد بانک صادرات با شناســـه واریز 4۹2۶۳۷ به نام 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد تهران جنوب به ضمیمه پیشنهاد باید تسلیم گردد.

۹- دانشـــگاه در رد یا انتخاب هر یک از پیشـــنهادات اختیار تام داشـــته و 

هزینه آگهی در دو روزنامه بر عهده برنده مزایده می باشد. ضمنا شرکت در 

مزایده و پیشـــنهاد دادن به منزله قبول اختیارات و تکالیف موضوع قرارداد 

دانشگاه خواهد بود.

10- بازگشـــایی پاکات یک ماه پس از اتمام دریافت اســـناد مزایده انجام 

خواهد شد.

تلفن تماس: ۸۸۸40۶0۷ – ۸۳۸4۳42۹

مرحله دوم

مهدی منصرف
خبرنگار


